

## 双频PCI-E无线网卡 安装指南

支持win10/win11 64位  
安装完成后重启电脑

### 一. 硬件安装

1. 打开机箱侧盖，把PCI-E卡插槽的机箱后挡板螺丝卸下来！
2. 产品插入相应卡槽在插入时，要插紧，PCI-E/X1/X4/X8/X16插槽均可使用
3. 找到主板上9针USB接口，将PCI-E卡的外接线插入主板USB接口，装上螺丝固定好挡板。

### 二. 软件安装

#### A. 网卡WiFi驱动安装步骤:

01. 打开驱动光盘里面的驱动文件，如图所示：
02. 选择“WiFi driver”，点击“setup”，如图所示：
03. 准备程序安装，如图所示：
04. 点击“Next”之后，选择“I accept the terms in the license agreement”，点击“Next”：
05. 点击“Install”，安装驱动程序：
06. 安装完成后，点击“Finish”：

#### B. 网卡连接WiFi使用:

01. 点击电脑右下角此图标 或者 ，打开去搜索WiFi信号，在列表中选择自己需要连接的WiFi信号，图中以“CESH-5G”信号为例：
02. 输入“CESH-5G”的密码：
03. 当连接上WiFi成功时的状态：

#### C. 蓝牙驱动安装

01. 打开驱动光盘里面的驱动文件，如图所示：
02. 选择“bluetooth driver”，点击“setup”，如图所示：
03. 点击“Next”，如图所示：
04. 选择“I accept the terms in the license agreement”，点击“Next”：
05. 点击“Install”，安装驱动程序：
06. 安装完成后，点击“Finish”：

#### D. 蓝牙连接

01. 在电脑右下角会出现一个图标 ，鼠标右键点击“添加设备”，开始进行蓝牙搜索，在此过程中，请将需要连接的蓝牙设备打开并确定是可以配对的状态：
02. 当搜索到蓝牙设备后，在此界面显示出。

### 蓝牙和其他设备

添加蓝牙设备  
允许设备进行连接(L)  
显示蓝牙设备  
发送文件(S)  
接收文件(R)  
加入个人区域网(J)  
打开设置(O)  
删除图标(I)

添加设备  
确保您的设备已打开并可见。在下面选择及配对设备。

你的设备已准备就绪！  
配对  
已连接高级设备  
断开连接

## Bluetooth PCI-E WiFi Card USER MANUAL

support win10, win11 64 bit  
After the installation is complete, restart the computer.

### 1. Hardware Installation

- ①. Open the side cover of the chassis and remove the chassis tailgate screws of the PCI-E card slot.
- ②. Insert the product into the corresponding card slot tightly, and either PCI-E/X1/X4/X8/X16 slots are available.
- ③. Find the 9-pin USB interface on the motherboard, insert the external wiring of the PCI-E card into the USB interface of the motherboard, and install the screws to secure the bracket.

### 2. How to install the PCI-E card driver?

01. Right click on the CD-ROM to open the driver files.
02. Choose "WiFi driver", click "setup", show as below picture:
03. Ready to install, show as below picture:
04. Click "Next", then choose "I accept the terms in the license agreement", Click "Next" :
05. Click "Install", install driver program :
06. After installed, click "Finish" :

### 3. How to connect the PCI-E card to Wi-Fi?

01. Open the Internet icon or at the lower right corner of the computer.
02. Searching and connecting the Wi-Fi you preferred on the detected Wi-Fi list.
03. Enter the Wi-Fi password to connect.
04. Finally you are connected to the Wi-Fi.

### 4. How to install the Bluetooth driver?

01. Right click on the CD-ROM to open the driver files.
02. Choose "bluetooth driver", click "setup", show as below picture:
03. Click "Next", show as below picture:
04. Choose "I accept the terms in the license agreement", then Click "Next" :
05. Click "Install", install driver program :
06. After installed, click "Finish" :

### 5. How to connect the Bluetooth Earphones with the adapter?

01. Find the Bluetooth icon in the lower right corner of the desktop.
02. Right-click the mouse, select the "Add Device", searching the Bluetooth.
03. Make sure your Bluetooth device was turned on and ready to pair.
04. Bluetooth earphone will be detected below after a while. Double click the earphone icon to pairing.

Add a device  
Your device is ready to go!

正反两面

尺寸：长\*宽=78mm x 70mm